
Programové prohlášení na funkci prezidenta ČSTS

Vážené tanečnice, tanečníci, dámy a pánové,
kandiduji na funkci prezidenta ČSTS a proto bych se vám rád představil sám, jakož i tým,
jehož jsem členem.

Je mi 51 let a pocházím ze Šumperka. Žiji v Praze. Vystudoval jsem elektrotechnickou
fakultu ČVUT v Praze. Celý profesní život pracuji v oblasti aplikací a obchodu s lékařskými
přístroji a zdravotnickým materiálem. Během posledních 21 let jsem vybudoval úspěšnou
obchodní a logistickou firmu, jíž jsem spoluvlastníkem a ředitelem a jejíž podstatnou část
jsem před dvěma lety prodal. Tanečně jsem dosáhl medailového a řady finálových
umístění na mistrovství republiky ve standardních tancích. Vystudoval jsem společenský
tanec na Konzervatoři Jaroslava Ježka a Trenérskou školu při FTVS University Karlovy v
Praze. Jsem trenérem 1. třídy. Ovládám angličtinu.

Kandiduji, protože mám rád náš tanec. To je tak: pokud by náš svaz prosperoval, vedení
svazu pracovalo ve prospěch tanečníků, s úctou ke každému členovi, svaz měl na účtu
dostatek finančních prostředků a členská základna se utěšeně rozrůstala, tak bych
nekandidoval. Bohužel tomu tak není.

Současný stav není růžový. Především je potřeba udělat hloubkový účetní audit. Vypadá
to, že náš taneční svaz je ekonomicky na kolenou, hospodaří s velkou ztrátou a že nemalé
disponibilní prostředky, které po sobě na svazovém účtu zanechala předchozí Výkonná
rada, jsou pryč. Kluby nedostávají platby, na které mají nárok, svaz neplní své finanční
závazky, je možné, že se blíží k platební neschopnosti. Členská základna je malá a
neroste. Dozorčí rada nedostává od Výkonné rady vyžádané podklady, které potřebuje k
provedení úplné kontroly hospodaření svazu, přestože je povinností Výkonné rady
podklady dodávat. O hospodaření servisní organizace CDSS, ve které se odehrává
podstatná část ekonomiky svazu, nevíme téměř nic.

Ekonomická agenda je dlouhodobě neplněna a Výkonná rada s tím nic nedělá. Triviální, ze
zákona povinné věci jako např. údržba informací ve Veřejném rejstříku nebo ve Sbírce
listin, nejsou plněny. Účetní závěrky nejsou včas nebo vůbec předkládány. Výroční
konference je opakovaně stavěna před situaci schvalovat hospodaření svazu bez znalosti
jeho stavu. Peníze se spotřebovávají na nepřiměřené, opulentní akce, jako je např.
Kongres ČSTS s galavečerem ve Fóru Karlín nebo - jako další nesplněný úkol z Výroční
konference - nedoložená nákladná rekonstrukce sídla svazu. V legislativě svazu dochází v
oblastech ovlivňujících soutěžní život k překotným, často nedomyšleným změnám, které
demotivují tanečníky soutěžit. Vedení svazu se neřídí ani mnohými usneseními Výroční
konference, nejvyššího orgánu svazu, což vnímám jako pohrdání členskou základnou.
Legislativa ČSTS na takový přístup není stavěna a nemá zabudované sankční principy.
Očekává se, že v zájmovém spolku budou všichni respektovat stanovy, řády a jejich ducha
sami od sebe, bez sankcí. Současná Výkonná rada se však chová jako autoritativní orgán,
který nepodléhá kontrole. Nechová se jako orgán, který má sloužit všem členům svazu a
pro ně řádně spravovat svaz a jeho majetek.

Přestože vidím i řadu pozitivních věcí, které se současnému vedení svazu podařily, ty
negativní bohužel převažují. Má prezidentská mise by proto z počátku byla do jisté míry
krizovým managementem.

Jelikož nejsem tanečním podnikatelem, nepořádám soutěže a nemám klub, nejsem ve
střetu zájmů. Jsem především milovníkem tance, trvale přítomný v tanečním prostředí,
které znám a rozumím mu. Ze své podnikatelské činnosti mám bohaté zkušenosti s
managementem, personalistikou a pohybem v právním prostředí, které mohu jako



prezident dát ve prospěch tanečního svazu. Osobně bych se zabýval agendou vnitřní
organizace a ekonomickým řízením svazu.

Kterým směrem půjdeme? Co tedy chceme?

- konsolidovat hospodaření svazu a zprůhlednit jej
- efektivně hospodařit se svěřenými prostředky svazu
- spolupracovat s kontrolními orgány svazu
- zjednodušit organizační procesy a usnadnit přístup členů k informacím
- stabilizovat vývoj svazové legislativy a směřovat k jejímu zjednodušení
- naslouchat členské základně a uplatňovat rovný přístup ke všem členům
- prosazovat principy fair play na společenské, obchodní i soutěžní půdě
- zvýšit důvěru tanečníků ve spravedlnost hodnocení na soutěžích
- spolupracovat s tanečními svazy evropských zemí při hledání inspirací a funkčních

modelů vzdělávání a provozu
- ubezpečit členskou základnu, že všechny výkonnostní a věkové kategorie jsou

důležité
- rozšířit členskou základnu
- podpořit malé kluby a formační tanec
- navázat spolupráci s jinými svazy, sporty a tanečními obory
- zavést elektronická hlasování a volby
- zachovat divizní organizační vrstvu
- zvýšit atraktivity tanečního sportu pro diváka, sponzora i člena svazu
- používat marketingové cesty s měřitelným dopadem
- získávat a efektivně využívat dotační tituly
- systémově podporovat reprezentaci a NRT
- zvýšit kvalitu doškolovacích seminářů a dalších vzdělávacích akcí

Celá Výkonná rada bude pracovat týmově. Výše zmíněné vize svými kandidáty sdílí.
Dohromady dávají mnoho dovedností, mnoho regionů a mnoho profesí. Jsou to přátelé
tance s dlouhodobým působením v tanečním prostředí a s podobným vnímáním jeho
potřeb. Pokud kandidáty zvolíte, umožníte nápravu neutěšeného stavu a otevřete svazu
optimistický pohled do budoucna.

Abychom věděli, kam a proč máme jít, musíme vědět, kde právě jsme. Proto bylo v tomto
prohlášení nutné nastínit současnou situaci, která bohužel není dobrá, a proto její popis
nemůže být příliš pozitivní. Prosím proto, aby to nebylo vnímáno jako útok na kohokoliv.
Tak to opravdu není míněno.

Děkuji Vám za prostudování tohoto programového prohlášení. S Vaší podporou dokážeme
věci zlepšit. :-)

V Praze, 21.3.2019



Kandidáti do Výkonné rady, uvnitř skupin řazeno abecedně:

Viceprezident pro oblast profesních záležitostí a vzdělávání
Ing. Miroslav Brožovský, 60 let, Praha

- VŠSE Plzeň, 1983 - 1993 konstruktér ČKD-E
- 1994 - 2003 tanečník mezinárodní třídy
- trenér tř. I  a porotce tanečních soutěží
- 1993 - 1999 profesor konzervatoře Jaroslava Ježka, obor společenský tanec
- v současné době lektor trenérského studia FTVS University Karlovy
- examinátor standardních a latinskoamerických tanců pro studium trenér a učitel

tance pro ČR
- trenér juniorských finalistů MS 2008 a mistrů ČR v tancích standardních (Skuhravý

– Bergmannová)
- soutěžní komisař Pražské divize ČSTS
- od roku 1998 zakladatel a majitel taneční školy ASTRA Praha a umělecký vedoucí

jejího tanečního klubu ASTRA PRAHA z.s., zřízené jako kolektivní člen ČSTS

Viceprezident pro oblast sportovních činností
Michal Drha, 34 let, Brno

- vicemistr ČR ve standardních tancích v kategorii dospělých
- druhý vicemistr světa v 10T v profesionální kategorii dospělých
- dlouholetý manažer klubu Starlet Brno TK Orel Telnice (dříve TK Orel Telnice)
- dlouholetý člen představenstva Jihomoravské divize
- bývalý člen Komise sportovců
- vize: Chci vytvořit lepší a férovější prostředí, zaměřené na tanec. Nepocházím z

„taneční rodiny“ a ani z velkého klubu a i přesto jsem se dokázal prosadit. Chtěl
bych, aby toto bylo možné i pro nastávající generace.

Viceprezident pro oblast vnějších vztahů
Mgr. Luboš Novotný, 50 let, Vysoká nad Labem

- VŠ pedagogická v Hradci Králové
- trenér tř. I a porotce tř. I tanečního sportu
- mnohaletá praxe trenéra v ČR a v zahraničí
- mnohaletá praxe porotce WDSF a ČSTS
- mnohaletá zkušenost s prací ve vedení ČSTS
- několikanásobný mistr ČR ve standardních tancích v kategorii dospělých

Člen Výkonné rady
Ing. Miroslav Bureš, 58 let, Liberec

- absolvent ČVUT Praha, fakulta stavební
- tancem se zabývá 42 roků
- aktivně třída M STT, A LAT
- vicemistr ČR ve standardních tancích kategorii senior
- 16 let předseda Liberecké divize
- člen Tanečního klubu Koškovi

Člen Výkonné rady
Filip Gregoriades MgA., 44 let, Starý Plzenec

- tanečník, choreograf, trenér, porotce, hudebník
- absolvována hudební konzervatoř Plzeň, Akademie Múzických umění Praha – obor

koncertní hra na klavír, hudební pedagogika, metodika a psychologie
- vedoucí Taneční školy Filip Gregoriades Plzeň, profesor hudební konzervatoře

Plzeň



- třída M ve standardních tancích, finalista Mistrovsví ČR ve standardních tancích
amatérů (2000 a 2002), od 2003 v kategorii profesionálů, profesionální mistr ČR ve
standardních tancích

- finalista Alassio open Rising Stars, finalista Dance sport cup Canada Kingston,
finalista Dance Olympiad Calvia Španělsko profesionálů, čtvrtfinalista Mistrovsví
Evropy ve standardních tancích profesionálů Muelheim Německo

- praxe trenéra a porotce ČSTS, ukončené studium FTVS Praha
- licence porotce a trenéra ČSTS

Člen Výkonné rady
Ing. Jindřich Hes, 57let, Praha

- stavební fakulta ČVUT, Ústřední kvalifikační studium společenského tance,
Trenérská škola FTVS UK

- od r. 1993 výhradně v tanečním oboru
- majitel jedné z největších tanečních škol v ČR
- porotce a spoluzakladatel Czech Dance Organization (dříve ČMTO), člen a porotce

Svazu učitelů tance, porotce největší taneční tour v ČR Taneční skupina roku, kdysi
člen T-klubu ČSAST

- v devadesátých letech obnovil českou bboyingovou scénu
- příležitostný donor několika tanečních projektů v oboru scénického tance
- pořadatel letní školy s téměř 30tiletou tradicí, kde spolupracuje s předními

odborníky z profesionálního tanečního školství

Člen Výkonné rady
Marek Hila, 40 let, Nýdek

- mistr a vicemistr ČR ve standardních tancích v kategorii mládeže
- vicemistr ČR v latinskoamerických tancích v kategorii mládež
- finalista Mistrovství ČR v 10 tancích v kategorii dospělí
- 13. na Mistrovství světa ve standardních tancích v kategorii mládež
- předseda TK Elán Třinec, trenér standardních tanců
- vychoval několik reprezentantů za ČR na mistrovství světa v juniorech a mládeži
- trenér a porotce 3. třídy

Člen Výkonné rady
Ing. Lumír Zoufalý, 48 let, Ostrava

- aktivní tanečník 1987 - 2000
- mezinárodní třída ve standardních a latinskoamerických tancích
- organizátor velké mezinárodní soutěže v Ostravě od roku 2000 do současnosti, nyní

již 20. ročník
- organizátor tří Mistrovství světa v latinskoamerických tancích a mnoho dalších

titulárních soutěží WDSF
- organizátor mezinárodní soutěže v Olomouci od roku 2014 do současnosti, nyní již 6.

ročník
- člen představenstva Moravsko-slezské divize


